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38 ust�p 3 Statutu Miasta Krakowa okre�lam termin wprowadzenia autopoprawek na 15 

pa�dziernika godzina 15.oo, ostateczny termin zgłaszania poprawek na 19 pa�dziernika, 

godzina 15.oo. Druk Nr 153: 

UCHWALENIE MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA 
PRZESTRZENNEGO OBSZARU MY�LIWSKA W KRAKOWIE. 
Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, I czytanie, referuje równie� Pani Magdalena Ja�kiewicz, 

zapraszam. 

Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego – p. M. Ja�kiewicz 
Pani Przewodnicz�ca! Panie Prezydencie! Szanowni Pa�stwo! 

Projekt uchwały według druku 1853 to kolejny plan miejscowy w dzielnicy Podgórze, plan 

du�y, ponad 250 ha, plan, który jest planem porz�dkuj�cym, maj�cym uregulowa� i 

uporz�dkowa� procesy inwestycyjne w terenie, który w du�ej cz��ci jest ju� dzi�
zainwestowany, natomiast wymaga regulacji prawnych ze wzgl�du na zmiany, które tam – w 

zagospodarowaniu przestrzennym – ju� dzi� maj� miejsce i b�d� miały miejsce w przyszło�ci. 

Prace nad tym planem trwały do�� długo, rozpocz�ły si� w pa�dzierniku 2006 roku uchwał�
Rady Miasta Krakowa o przyst�pieniu do sporz�dzenia planu, w wyniku przetargu prace nad 

projektem planu zostały powierzone firmie krakowskiej ASTA-PLAN, głównym 

projektantem planu jest Pani mgr in�. arch. Anna Staniewicz, równie� obecna na dzisiejszym 

posiedzeniu. Na pocz�tku procedury planistycznej po ogłoszeniu o jej rozpocz�ciu zło�ono 52 

wnioski, z czego 30 zostało rozpatrzonych wówczas negatywnie, pozostałe 22 były 

rozpatrzone na tym wst�pnym etapie pozytywnie bez zastrze�e� lub z zastrze�eniami, które 

mówiły oczywi�cie o doprecyzowaniu rozwi�za� na etapie pó�niejszym. Bardzo długo trwały 

uzgodnienia i opiniowanie tego projektu, rozpocz�ły si� w kwietniu 2008 roku, a zako�czyły 

si� dopiero dwa lata pó�niej w maju 2010 roku. Było to spowodowane mi�dzy innymi tym, �e 

ten projekt planu podlegał jeszcze przepisom ustawy o ochronie gruntów rolnych i le�nych, 

która wówczas w miastach nakazywała uzyskanie zgody rolniczej tak zwanej, dopiero po 

wielomiesi�cznym oczekiwaniu post�powanie w tej sprawie zostało przez Ministra Rolnictwa 

i Rozwoju Wsi umorzone. Ta zwłoka spowodowała, �e konieczne stało si� uzupełnienie 

uzgodnie� o organy, które w wyniku nowelizacji naszego prawa zostały wprowadzone, 

Regionalny Dyrektor Ochrony 
rodowiska i inspektor sanitarny. Problemem równie� tutaj, 

który przes�dził o długim czasie opiniowania i uzgodnie� projektu planu był problem 

ogrodów działkowych, zatrzymanie prac nad planem z powodu prac zespołu ds. ogrodów 

działkowych. Koniec ko�ców projekt planu uzyskał pozytywne opinie i uzgodnienia, został 

wyło�ony do publicznego wgl�du. Podczas składania uwag – mo�e jeszcze tylko dodam, �e 

opinia Komisji Planowania Przestrzennego, która zawierała równie� uwagi została 

uwzgl�dniona w cało�ci w projekcie planu – podczas wyło�enia projektu planu do 

publicznego wgl�du zło�ono 53 uwagi z czego uwzgl�dnione mogły by� w cało�ci tylko 4 

uwagi, a uwzgl�dnione w cz��ci, która wynika z obowi�zuj�cego prawa, a tak�e zgodno�ci ze 

Studium 35 uwag. Nieuwzgl�dnionych uwag pozostało 14. Lista tych uwag wraz z projektem 

planu jest Pa�stwu dzisiaj przedstawiana, tam te� znajduje si� uzasadnienie nie uwzgl�dnienia 

tych uwag. Je�li b�d� jakie� pytania ze strony Pa�stwa Radnych to oczywi�cie b�dziemy na 

nie odpowiada� ju� w bardziej szczegółowym, merytorycznym zakresie. Dzi�kuj�. 

Przewodnicz�ca obrad – p. E. Sieja 
Dzi�kuj� bardzo. Czy s� pytania Pa�stwa Radnych do druku 1853? Bardzo prosz� Pan 

Przewodnicz�cy Pietrus. 
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Radny – p. W. Pietrus 
Pani Przewodnicz�ca! Panie Prezydencie! 

Ja mam pytanie dlaczego teren ogrodów działkowych na Zakolu Wisły jest jako ziele�
publiczna, a nie jako ZD, czy tam s� jakie� roszczenia, jaki jest powód bo ta informacja miała 

by� Radnym zawsze przekazywana w przypadku, kiedy mamy, procedujemy obszar ogrodów 

działkowych, w szczególno�ci potencjalne roszczenia dla terenów ogrodów działkowych. 

Dzi�kuj�. 

Przewodnicz�ca obrad – p. E. Sieja 
Dzi�kuj�. Prosz� Pani Dyrektor Ja�kiewicz. 

Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego – p. M. Ja�kiewicz 
To mo�e ja od razu odpowiem i przypomn� Panu Przewodnicz�cemu, �e ta kwestia była ju�
poruszana podczas uchwały o przyst�pieniu do sporz�dzenia tego planu bowiem ju� wtedy 

było wiadomo, �e b�d� roszczenia w stosunku do tego terenu i proponowali�my, aby w 

zwi�zku z tym nie obejmowa� i pierwszy projekt, projekt Prezydenta dotyczył planu w 

granicach poza ogrodami działkowymi w Zakolu Wisły, wiedzieli�my o tym, �e tam b�d�
roszczenia i te roszczenia tam po prostu s�. Taka zreszt� uwaga w stosunku do tego terenu 

była równie� sformułowana przez Miejsk� Komisj� Urbanistyczno – Architektoniczn�, ale 

mówi�c szczerze to ma jakby mniejsze znaczenie w stosunku do tych rzeczy, o których 

mówiłam wcze�niej. Dzi�kuj�. 

Przewodnicz�ca obrad – p. E. Sieja 
Dzi�kuj� bardzo. Czy Pa�stwo maj� jeszcze jakie� pytania, w�tpliwo�ci do druku 1853? Nie, 

zamykam dyskusj�. Stwierdzam, �e Rada odbyła I czytanie projektu i zgodnie ze Statutem 

Miasta Krakowa okre�lam termin wprowadzenia autopoprawek na 15 pa�dziernika na 

godzin� 15.oo, ostateczny termin zgłaszania poprawek na 19 pa�dziernika 2010 roku na 

godzin� 15.oo.  Rozpoczynamy drugie czytania, druk Nr 1800: 

UCHWALENIE MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA 
PRZESTRZENNEGO OBSZARU KLINY – ZACHÓD II. 
Referuje Pani Dyrektor Magdalena Ja�kiewicz. 

Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego – p. M. Ja�kiewicz 
Pani Przewodnicz�ca! Panie Prezydencie! Szanowni Pa�stwo! 

Do druku Nr 1800 czyli do projektu planu miejscowego obszaru Kliny – Zachód zostały 

zło�one przez Komisj� Planowania Przestrzennego, a tak�e przez Pa�stwa Radnych 

poprawki, cz��� z tych poprawek jest nawet zbie�na ze sob�, cz��� jest poprawek wzajemnie 

si� wykluczaj�cych. Opinia pisemna Prezydenta w odniesieniu do wszystkich poprawek 

została prawdopodobnie Pa�stwu dostarczona, wi�c ja mo�e pokrótce tylko omówi�
szczególnie te poprawki, które Pa�stwo składali�cie, a które w ocenie Prezydenta nie mogły 

by� zaopiniowane pozytywnie. Poprawki Komisji Planowania Przestrzennego wszystkie trzy 

zostały zaopiniowane przez Prezydenta pozytywnie, poniewa� maj� one tak naprawd� na celu 

głównie skorygowanie redakcyjnych nie�cisło�ci, które wkradły si� do tekstu planu. Kolejne 

trzy poprawki Pana Radnego Tomasza Bobrowskiego zostały zaopiniowane negatywnie. Były 

to poprawki, które postulowały wprowadzenie na działkach w terenach zielonych zabudowy 

mieszkaniowej, chodzi o tereny 5ZP, a tak�e o zwi�kszenie powierzchni biologicznie czynnej 

w terenach 3 i 4 MN, w terenach zabudowy jednorodzinnej do minimum 70 % powierzchni. 

Poprawka pierwsza, która dotyczy likwidacji terenu 5ZP de facto jest zaopiniowana 


